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ZAPISNIK  
SA 5. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 

 
 
5. sjednica VMO Grad Trsat održana je 21. rujna  2023. godine (četvrtak) u 18:30 sati u 
prostorijama mjesne samouprave (Trg Viktora Bubnja 2A). 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Daniel Antunović, zamjenik predsjednice VMO  
- Hrvoje Devčić, član VMO 
- Aleksandar Salević, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Sanja Lujić Pirc, predsjednica VMO 
- Paul Simunović, član VMO 
 
 
Zapisnik s 4. sjednice VMO Grad Trsat usvojen je jednoglasno.  
 
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Dan žena/ Dan djevojčica- dogovor oko programske aktivnosti 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat je prema planu programskih aktivnosti trebalo obilježiti 
Dan žena u ožujku. Kako je prethodni saziv Vijeća već bio raspušten programska aktivnost 
nije se odradila. Novi saziv Vijeća mjesnog odbora Grad Trsat obratio se ravnateljici 
Odsjeka za mjesnu samoupravu te predložio da se umjesto Dana žena ove godine obilježi 
Dan djevojčica u listopadu. Ravnateljica Odsjeka i članovi komisije odobrili su izmjenu 
programa. 

  



 
 Zaključak: 
 Zamjenik predsjednice Vijeća, gosp. Daniel Antunović predložio je da se programska 

aktivnost Dan djevojčica održi u suradnji s Gradskom knjižnicom Rijeka- ogranak 
Trsat 11. listopada 2023. godine s početkom u 19 sati. Tema panel rasprave biti će 
„Kako odgajati djevojčice da poštuju sebe i druge i izrastu u (od)važne žene“. U panel 
raspravi sudjelovati će Paula Bogović, Iva Davorija i Linda Poščić Borovac. Vijeće je 
jednoglasno prihvatilo prijedlog održavanja programske aktivnosti Dan djevojčica.   

 

 
AD 2 
AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom Rijeka plusu 

vezano za dogovor o preraspodjeli preostalih sredstava iz 2022. i dijela sredstava iz 2023. 
godine. Nakon obilaska terena dogovoreno je da se u ulici Slavka Krautzeka kod kbr. 23 
(OŠ Trsat) ofarba postojeća ograda na nogostupu, dodaju prometni stupići, obnove 
postojeće vibro trake na kolniku i postave 3 prometna znaka sa žutom folijom. Na križanju 
ulice Anke Krizmanić i Vrlije postaviti će se prometno ogledalo. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Kako je na terenu dogovoreno 
da će se stavke realizirati do početka školske godine, a isto nije učinjeno zatraženo 
je očitovanje Rijeka plusa na koje do održavanja sjednice nije dobiven odgovor. 

  
 
AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Rijeka plusa koji je 

izvijestio Vijeće kako su 2 prometna znaka sa žutom folijom greškom umjesto kod OŠ Trsat 
postavljena na križanju Sveučilišne avenije i ulice Slavka Krautzeka. Od Vijeća se traži 
suglasnost za postavljene znakove, a na lokaciji kod OŠ Trsat postaviti će se dodatna dva 
znaka sa žutom folijom. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vijeće je dalo jednoglasnu 
suglasnost na prijedlog Rijeka plusa.  

 
 
AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građanke vezano za 

korov uz kolnik u ulici Put Vinka Valkovića Poleta. Zahtjev je proslijeđen nadležnim 
službama Rijeka plusa od kojih je dobivena informacija kako će se problem riješiti u što 
kraćem roku. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. 
 
 

AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom Rijeka plusu 

vezano za prijedlog Vijeća da se u ulici Vrlije između kućnih brojeva 30 i 24 izvrši 
hrapavljenje asfalta. Isto se predlaže zbog izrazito strmog terena koji prilikom jačih oborina 
postaje izrazito sklizak i opasan za pješake i vozače. Nadležne službe Rijeka plusa 
odgovorile su kako će referent izaći na teren te povratno izvijestiti Vijeće o mogućnostima 
postupanja. 
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
  
 
AD 2.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Rijeka plusu vezano 

za prijedlog Vijeća da se na kolniku na Trgu Viktora Bubnja iscrtaju kose crte na kolniku 
koje bi upozoravale vozače na nepropisno parkiranje vozila. Od Rijeka plusa dobiven je 
odgovor kako će nadležne službe izaći na teren kako bi se ispitala mogućnost iscrtavanja 
„žute zmije“ no da je praksa pokaza kako takva horizontalna signalizacija često bude 
zanemarena od strane vozača.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.6. 

Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Upravnog odjela za 
komunalni sustav i promet vezano za peticiju građana kojom se traži uređenje i 
preregulacija prometa u Šenoinoj ulici. Odvjetnički ured Dušan Trifunović koji zastupa 
građane obratio se Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet s prijedlogom da se 
Šenoina ulica preusmjeri u jednosmjernu ulicu te da se postave dodatni znakovi 
ograničavanja brzine u navedenoj ulici. Upravni odjel naložio je Rijeka plusu da se obavi 
izvid na terenu te da se ispita mogućnost preregulacije prometa i postavljanja dodatne 
prometne signalizacije te da se o istome izvijesti mjesni odbor koji je dužan prikupiti 
mišljenje građana o predloženim rješenjima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.7. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana ulice Put 

Bože Felkera i Vrlije koji putem peticije traže izmještanje spremnika za otpad s lokacije 
sjeverno od OŠ Trsat. Na predmetnoj lokaciji postavljen je niz spremnika za mješoviti i 
razvrstani otpad koje osim stambenih objekata koristi i nekoliko ugostiteljskih objekata. 
Zbog učestalog odlaganja velikih količina kako sitnog tako i krupnog otpada građani mole 
da se spremnici izmjeste na neku drugu lokaciju, odnosno da na predmetnoj lokaciji ostane 
samo broj spremnika koji je dovoljan za njihova kućanstva. Također, predlaže se i 
postavljanje ukopanih spremnika za otpad. Od KD Čistoća dobiven je odgovor kako 
izmještanje spremnika trebaju odobriti Vijeće MO i Odsjek za urbanizam kao i sami stanari. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da se s nadležnim osobama iz KD Čistoća dogovori obilazak 
terena kako bi se na konkretnoj lokaciji moglo izvidjeti koje su mogućnosti 
premještanja spremnika za otpad. 

  
AD 2.8. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Odsjeka zajedničkih 

komunalnih djelatnosti vezano za prijedlog Vijeća da se na zelenoj površini u ulici Slavka 
Krautzeka kod spomenika NOB-a zasadi stablo masline. Nadležne službe nisu odobrile 
sadnju masline zbog toga što se na lokaciji već nalaze dud, kesten i crnika te predlažu da 
se na predmetnoj lokaciji zasadi još jedno stablo kestena. Vijeće je potom predložilo 
nadležnima da se umjesto stabla kestena posadi stablo ginka. 



Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
AD 2.9. 

Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu komunalnom redaru 
vezano za cement na kolniku na spoju Radićeve i ulice Put Vinka Valkovića Poleta. 
Oštećenje je u srpnju prijavljeno nadležnim službama no isto nije sanirano do početka 
sjednice. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave 
jednoglasno odlučeno da se ponovno apelira na nadležne službe kako bi se cement 
uklonio s kolnika obzirom da predstavlja opasnost kako za vozače tako i za pješake. 

 
 
AD 2.10. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građanke koja moli da 

se oreže zelenilo ispod Trsatske gradine. Naime, na predmetnoj lokaciji nalazi se mnogo 
zelenila koje se nadvija nad krovove kuća u ulici Petra Zrinskog te postoji opasnost od 
oštećenja krovova i urušavanja potpornih zidova.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da se Odsjeku zajedničkih komunalnih djelatnosti uputi 
molba da se zelenilo oreže obzirom da je isto sanirano 2019. godine iz sredstava 
Malih komunalnih akcija te je tada dogovoreno da će se površina upisati u katastar 
zelenih površina koje se održavaju iz redovnih sredstava. 

  
 
AD 2.11. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Rijeka plusu u kojem 

se traži sanacija kolnika u ulici Put Bože Felkera i ulici Vrlije. Od nadležnih službi Rijeka 
plusa dobiven je odgovor kako će se oštećenja sanirati iz redovnog održavanja.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.12. 

Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana vezano za 
postavljanje cestovnih rubnjaka u ulici Slave Raškaj. Građani mole da se na predmetnoj 
lokaciji postave polegnuti rubnjaci kako bi im se olakšao pristup dvorištima kuća. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Prema dogovoru s obilaska 
terena s nadležnim referentima Rijeka plusa već je dogovoreno da se na predmetnoj 
lokaciji postave polegnuti rubnjaci kako stanarima ne bi bio otežan pristup 
dvorištima kuća. 

 
 
AD 2.13. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana koji traži 

postavljanje prometnih nadzornih kamera na autobusnom stajalištu kod Trsatskog svetišta 
i kod Dvorane mladosti u blizini kioska tiska.  
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se 

građaninu pošalje upit na koju vrstu prometnih kamera se dopis odnosi obzirom da 
postoje prometne kamere za nadzor brzine i prometne kamere za nadzor nepropisno 
zaustavljenih vozila.  

 
 
AD 2.14. 

Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građanke vezano za 
proširenje kolnika u ulicama na Strmici. Naime, zbog izgradnje sve većeg broja stambenih 
objekata na tom području postojeća prometna infrastruktura znatno je opterećena te se 
postavlja pitanje proširivanja postojećih ili izgradnje novih prometnica.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
jednoglasno zaključilo kako se i na prethodnim sjednicama postavilo pitanje 
prometne infrastrukture na području Strmice te je Vijeće održalo sastanke s 
nadležnim službama po toj temi, a i u budućnosti se planira zalagati za poboljšanje 
prometne infrastrukture. 

 
 
 
AD 3 
AD 3.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana koji traži da 

se na zelenoj površini sa sjeverne strane otvorenog igrališta Kampus, bivšeg Vojnog 
igrališta uredi put koji povezuje Sveučilišni kampus s ulicom Slavka Krautzeka. Radi se o 
zemljanom putu omeđenom zelenilom koji je nekada bio ograđen žicom, a trenutno se 
koristi kao prolaz. Obzirom da površina nije prvotno zamišljena kao prolaz zelenilo se ne 
orezuje.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da se Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet uputi 
upit da li se predmetna površina ima namjeru održavati kao pješačka staza ili se ista 
misli ograditi kako građani ne bi prolazili tim putem.   

 
 
AD 3.2. 

Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o peticiji građana koji traže da 
se u ulicama Slavka Krautzeka i Vrtlarski put uklone 2 znaka zabrane parkiranja vozila kako 
bi se vozila mogla parkirati na tom dijelu ulice obzirom da je kolnik dovoljno širok da 
parkirana vozila ne ometaju prometovanje ulicom.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
jednoglasno podržalo peticiju građana te će ista biti dostavljena Rijeka plusu na 
razmatranje. 

  
 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
  



 
Sjednica je završila u 22 sata. 
  

    Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 
  
 

 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

         
 

 Predsjednica VMO Grad Trsat: 
 

                      Nika Pavlinić                            Sanja Lujić Pirc 
 


